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Zápis ze zasedání kolegia děkana 

(13. 3. 2019) 

 

Přítomni 

prof. PhLic. Vojtěch Novotný, Th.D., děkan  

prof. PhDr. Petr Kubín, PhD., ThD., proděkan pro vědu 

PhDr. Petra Oulíková, Ph.D., proděkanka pro studium 

ThLic. Petr Štica, Th.D., proděkan pro zahraniční vztahy 

PhDr. Ing. Marie Opatrná, Ph.D., proděkanka pro rozvoj a vnější vztahy 

David Vopřada, Dr, předseda akademického senátu 

Mgr. Kateřina Šolcová, Ph.D., tajemnice 

Mgr. Pavlína Bílková, zapisovatelka 

 

prof. PhLic. Vojtěch Novotný, Th.D.  

 Informoval o novém složení Ediční komise a Komise pro hodnocení výuky. Ediční komise 

by na své schůzi měla stanovit pravidla své činnosti. 

 Informoval o problematice habilitace dr. Romana Míčky. 

 Informoval o průběhu přípravy akreditací. 

 Informoval o zasedání nadačního fondu Arnošta z Pardubic a finančním daru pro časopis 

DOXA. 

 Informoval o průběhu kurzu CŽV Prevence sexuálního zneužívání dětí a možnostech, jak 

na něj navázat v budoucnosti. 

 Informoval o  přípravě CŽV Katechetický kurz. 

 Informoval o přípravě CŽV Management farnosti. 

 Informoval o svém dopisu českým a moravským biskupům s nabídkou KTF podílet se na 

trvalé formaci kněží a podpoře pana kardinála požadavkům a potřebám fakulty. 

 Informoval o jednání s Mgr. Kulhánkovou z vazební věznice Ruzyně a pověřil PhDr. Petru 

Oulíkovou, Ph.D., aby zpracovala podněty vzešlé z tohoto jednání (koordinace studijních 

plánů, požadavek aktualizace témat pro bakalářskou práci na webu, žádost o volitelné  

předměty) 

https://essuk.is.cuni.cz/ost/posta/brow_spis.php?cislo_spisu1=85417&cislo_spisu2=2019&doc_id=1000943465


 Informoval o připravovaných opatřeních děkana. 

 Informoval o chystané mezifakultní úmluvě o změnách v řešení projektu UNCE. 

 Informoval o žádosti KTF o výstupy auditu PC sítě pro následné řešení problému 

s klimatizací serverovny. 

 Informoval o daru 350 000,- od Konference vyšších představených mužských řeholí.  

 Informoval o schůzce s apoštolským nunciem a jednání o kanonickém postavení fakulty. 

 Informoval o tom, že byla prostřednictvím Velkého kancléře odeslána na Kongregaci pro 

katolickou výchovu žádost o pětiletý odklad povinnosti uvést statut fakulty v soulad 

s Apoštolskou konstitucí Veritatis gaudium. 

 Informoval o koordinaci stěhování knih s Arcibiskupským seminářem. 

 Informoval o tom, že studenti fakulty uspěli u čtyř z jedenácti projektů GA UK. 

 Vyzval k plnění aktualizace dlouhodobého-strategického záměru fakulty. 

PhDr. Ing. Marie Opatrná, Ph.D. 

 Informovala o novém přihlašovacím modulu do CŽV. 

 Informovala o udělení Ceny Josefa Dobrovského studentce Bc. Kláře Krásenské. 

 Informovala o poskytnutí IP a připravovaných vzdělávacích kurzech. 

 Sdělila, že je připravováno sedm projektů k podání na GA ČR. 

prof. PhDr. Petr Kubín, PhD., ThD. 

 Informoval o požadavku rektorátu zjednodušit výzkumná pole. 

 Informoval o nominacích na cenu za nejlepší monografii UK. 

 Informoval o přípravě akvizičního plánu. 

ThLic. Petr Štica, Th.D. 

 Informoval o podaných přihláškách do projektu Erasmus. 

 

Z diskuse vzešel podnět organizovat letošní Te Deum 23. 5. na Vyšehradě. 

 

Zapsala: Mgr. Pavlína Bílková 

Schválil: prof. PhLic. Vojtěch Novotný, Th.D. 


